
Bestyrelsesmødereferat 6. april 2021 
Til stede: Rasmus, Mette, Jannie, Claus, Sævar, Malene, Leif 
 
1. Kørsel i gårdene og på stier og parkering i gårdene og på græsarealer 
Der bliver kørt en del på stierne og græsplænerne for tiden, til fare for 
beboerne og til skade for græsplænen. Nogle af stierne er brandveje. 
 
Bestyrelsen beder Hasseris Boligselskab om at tage det op med Parkering 
Nord med henblik på hyppigere besøg af parkeringsvagter. 
 
Det forventes, at en permanent løsning på vej i den grønne helhedsplan. 
 
2. Serviceniveau i Skelagergårdene – hvad kan man forvente 
Bestyrelsen har aftalt et møde med boligselskabet om serviceniveauet i 
Skelagergårdene. 
 
Bestyrelsen får en del mundtlige henvendelser om afdelingens drift, men har 
meget begrænsede muligheder for at kunne handle på det. Vi henviser 
beboerne til at henvende sig skriftligt til boligselskabet i stedet for. 
 
Bestyrelsen opfordrer beboerne til at deltage i debatten om serviceniveauet 
bl.a. på det kommende beboermøde. 
 
3. Fibernet – sagens gang 
Bestyrelsen afventer, at OB tager stilling til spørgsmålet. 
 
4. Molokker: 
4a. Huller for små 
Bestyrelsen beder servicekontoret se på mulighederne for at installere større 
huller i papir- og plastikmolokkerne. 
 
4b. Tømning af molokker deriblandt havemolok. 
Havemolokkerne har været meget fyldte på det sidste. Bestyrelsen opfordrer 
servicekontoert til at være opmærksom på problemet. 
 
5. Evt. 


